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Vážení spoluobčané, milí přátelé,
srdečně Vás zdravím v době vánoční. Bývá dobrým 

zvykem na konci roku trochu bilancovat, co se povedlo 
a co se naopak mohlo zvládnout lépe.

V  letošním roce jsme dokončili několik finančně 
náročných akcí, za  které jsme utratili velkou částku. 
Přesto do  nového roku jdeme s  kladným zůstatkem 
na  účtu, ačkoli se  říká leccos. Na  prosincovém jednání 
jsme schválili rozpočet s  přebytkem 8  milionů Kč. 
Z  tohoto přebytku bychom chtěli část uspořit 
na  revitalizaci náměstí, do  které se  v  nejbližších letech 
chceme pustit.

Letos jsme zvládli otevřít Lékařský dům, kde 
ordinuje praktická lékařka. V  prostorách domu je 
fungující lékárna Mgr. Mazalovské, horní byt je pronajatý 
za 12 tisíc Kč a v brzké době bude v prostorách umístěno  
také kadeřnictví.

Od 1.  prosince je v  provozu restaurace Bukovská 
hospoda v  kulturním domě. Od  prosince jsme začali 
pravidelně promítat v  kině, těšíme se, že bude dobrá 
návštěvnost. V  této souvislosti jsem zaznamenala 
připomínku, že kino nedaleko je levnější. U  nás 

promítáme za 100 Kč, neboť je to minimální cena daná 
půjčovnou filmů. Z  této ceny platíme polovinu právě 
za  půjčení filmu. Pokud bychom měli nižší vstupné, 
museli bychom od  půjčovny film pronajmout v  jiném 
režimu s  tím, že minimální půjčovné je v  takovém 
případě 5 000 Kč a to bychom takřka každý film výrazně 
dotovali.

Sportovní areál je též dokončen s  tím, že fotbal 
na  trávníku bude možné hrát v  závislosti na  počasí. 
Pokud bude vše ideální, mohlo by to být v  květnu. 
Po oválu lze však běhat již několik měsíců.

V  letošním roce se  podařilo opravit dva mostky 
(propustky) v  Popovicích a  v Sedlíkovicích, což jsme 
všichni zaznamenali zejména kvůli dopravním 
omezením s opravou souvisejícím. Dále pak se podařilo 
opravit cestu z Dolního na Horní.

A  protože nový rok je i  dobou pro předsevzetí, 
slibuji, že i v příštím roce se pustíme do něčeho, co bude 
užitečné pro co největší množství občanů.

Příjemné prožití svátků Vánočních a šťastný nový rok 
Vám přeje Vaše starostka.

Slovo starostky
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Přítomni: všichni radní
Projednáno:

RM provedla kontrolu došlých faktur a  platby 
provedené přes pokladnu. Stav finančních prostředků k 
6.  11.  2023 je – 3  054  207 Kč. K  uvedenému schodku 
starostka uvedla, že veškeré stavební akce jsou 
doplaceny, předpokládaný příjem do  konce roku je 
7  milionů sdílených daní, 3  miliony dotace z  MMR 
na ovál, 0,5 milionu za pachty a nájmy.

Žádost občana ze Hvozdna o zhotovení komunikace 
z  pozemku v  kú Popovice č. 1352 kvůli přístupu 
na pozemek parc. č. 1377. Jedná se mu pouze o  tu část 
komunikace od  rybníka k  jejich pozemku. Žádá pouze 
o  povolení, práce vykoná sám, byl by rád za  recyklát. 
Potřeboval by začít na  jaře 2024. K  uvedené žádosti 
starostka dodává, že na  cestě č. 1352 jsou 2 propustky, 
které městys musí opravit a  zkapacitnit. Není vhodné 
upravit cestu recyklátem, neboť je poblíž rybník a mohl 
by být recyklátem intoxikován. Cestu, kterou by občan 
vybudoval, musí být doplněna stokou, aby nedocházelo 
k  záplavám. RM schvaluje záměr občana spočívající 
ve zhotovení cesty spolu se stokou po pozemku parc. č. 
1352 od  rybníka Adam k  pozemku parc. č. 1377. 
Hlasování: 5/0/0.

RM se  na základě žádosti RM schvaluje příspěvek 
ve výši 15 000 Kč Hospici sv. Jana N. Neumanna, o.p.s., 
Prachatice, IČ 70853517. Hlasování: 5/0/0.

T. Pavlásek doručil požadavky občanů ze Sedlíkovic 
pro rok 2024. Sedlíkovičtí žádají o  následující práce: 

oprava vazby a  střechy na  kapličce, do  které zatéká, 
vyčistit stoku vedoucí přes vesnici, opravit dřevěnou 
lávku, která je umístěna na  stoce vedoucí přes ves a  je 
v havarijním stavu, zhotovit sezení s přístřeškem (jako je 
směr Popovice) na  stezku vedoucí ze  Sedlíkovic 
do  Bošilce, vysadit nové stromy u  pomníku. Starostka 
má za  to, že lávka se  opravovala dostatečně v  létě, ale 
vyzjistí se  stav věci. Jinak požadavky se  zdají reálné 
a realizovatelné. Pouze to sezení by dávalo smysl umístit 
do  kú Bošilec, o  čemž bude starostka s  bošileckým 
starostou jednat.

Radní řešili nevhodné parkování v  lokalitě 
U Cihelny, neboť si na situaci stěžují i obyvatelé v lokalitě 
žijící. Situace bude vyřešena okrasnými prvky, konkrétně 
dřevěnými hranoly s  provazem, tak jak je ohraničen 
záhon na náměstí Jiráskovo. Stejné prvky budou použity 
i v prostoru v Popovicích, kde bude vysázen ovocný sad, 
aby auta nerozjezdila stávající upravenou plochu.

P. Malecha informoval radní o odstoupení nájemkyně 
od  smlouvy z  nájmu obecní hospody z  důvodu 
nemožnosti zahájení provozu. Nájemkyně nárokuje 
rovněž škodu, která jí měla vzniknout tím, že 
provozovnu nemohla otevřít v  září, jak předpokládala. 
Škodu však musí doložit a dokázat, že vznikla v příčinné 
souvislosti s  naším jednáním. Na  základě této 
skutečnosti tedy bude zveřejněn nový záměr k pronájmu 
hospody tak, aby případný zájemce mohl začít 1. 12. 2023 
provozovat hospodu. RM schvaluje dohodu o ukončení 
nájmu nebytového prostoru k 6. 11. 2023 s nájemkyní. 

Zápis z 15. jednání Rady městyse Dolní Bukovsko ze dne 6. 11. 2023

Z úřadu městyse

Zápis z 16. jednání Rady městyse Dolní Bukovsko ze dne 27. 11. 2023
Přítomni: všichni radní

Projednáno: 
RM provedla kontrolu došlých faktur a  platby 

provedené přes pokladnu. Stav finančních prostředků k 
27. 11. 2023 je 172 301 Kč.

Starostka informovala o  proběhlém přezkumu 
hospodaření v uplynulém týdnu. Auditorky z Krajského 
úřadu Jihočeského kraje neshledaly žádná pochybení.

Starostka informovala radní, že od 21. 11. 2023 byla 
zvolena předsedkyní Sdružení měst a obcí Vltavotýnsko.

Podporované byty – v těchto dnech bude dokončena 
rekonstrukce 2 přízemních bytů po  ordinaci PL. Do 
1  bytu půjde nová žadatelka, do  druhého půjde 
obyvatelka, která žije ve 3.  patře a  má zdravotní 
komplikace, těžko se dostává do patra. Dále je volný byt 
v přízemí a bude volný byt po občance, která dala z bytu 
výpověď. O  byt požádal žadatel, který má nyní 
v  Bukovsku rodinu. Nyní tedy RM schválí 1  byt pro 
novou žadatelku, 1 byt pro nového žadatele a dále pak 
bude nabídnuto Ukrajincům ze hřiště, aby se nastěhovali 
do  podporovaných bytů. Zde jsou i  po  stávající 
obsazenosti nyní volné 3 (bez Ukrajinců). RM schvaluje 

uzavření nájemní smlouvy na  byt č. 1 v  domě č.p. 
453  s  žadatelkou, bytem Bzí od 1.  12.  2023 za  stávající 
cenu 78,20 Kč/m2. Hlasování 5/0/0.

Obecní hospoda – poté, co byl dohodou ukončen 
nájem s  předchozí nájemkyní, byl zveřejněn záměr 
k  pronájmu hospody v  KD, na  který se  přihlásili 2 
zájemci. Jeden ze  zájemců je zájemce, který měl zájem 
o hospodu již v létě. Druhým zájemcem je společnost ZN 
REST-CAT s.r.o., IČ 17478413. RM schvaluje uzavření 
nájemní smlouvy na  provoz restaurace v  KD 
se  společností ZN REST-CAT s.r.o., IČ 17478413 od 
1.  12.  2023 do 31.  12.  2024 za  měsíční nájem ve  výši 
6 000 Kč + 10 000 Kč záloha na služby. Hlasování: 5/0/0.

Žádost TJ Dolní Bukovsko o  příspěvek na  činnost 
na rok 2024 ve výši 200 tis Kč. RM schvaluje poskytnutí 
příspěvku na činnost na rok 2024 ve výši 200 000 Kč pro 
TJ Dolní Bukovsko. Hlasování: 5/0/0.

Pronájem bytu v Lékařském domě. V LD se nachází 
byt o  velikosti 4+kk o  výměře 135  m2. Byl zveřejněn 
záměr k  pronájmu, ač dle zákona být zveřejněn ani 
nemusí. O  pronájem požádala jednatelka společnosti 
ZN-REST-CAT s.r.o., která provozuje místní hospodu. 
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Zájemkyně byla seznámena s  tím, že se  jedná primárně 
o  byt určený pro lékaře/zubaře s  tím, že pokud 
se  výhledově podaří takového lékaře najít a  ten bude 
o byt mít zájem, bude nájemní smlouva vypovězena. RM 
schvaluje uzavření nájemní smlouvy na  byt nacházející 

se v 1. NP Lékařského domu o výměře 135 m2 za cenu 
12  000  Kč měsíčně nájemného + 3000  Kč měsíčně 
za služby s žadatelkou bytem Neznašov od 1. 12. 2023 do 
31. 12. 2024 s možností prodloužení. Hlasování: 5/0/0.

Z úřadu městyse

9. zasedání Zastupitelstva městyse Dolní Bukovsko ze dne 14. 11. 2023
Přítomni: zastupitelé kromě omluvených Bc. Pavlíny 

Kovaříkové, Bc. Jiřího Matouška, Pavla Makovičky, Pavla 
Kohouta

Projednáno
Schválení plánu společných zařízení Pelejovice
Jednání zastupitelstva se  zúčastnila Ing. Babková 

z Pozemkové úřadu a  seznámila zastupitele s návrhem 
plánu společných zařízení Pelejovice souvisejícím 
s  provedením komplexních úprav kú Pelejovice. 
K  návrhu plánu se  vyjádřily dotčené orgány státní 
správy bez připomínek. Po  schválení návrhu plánu 
společných zařízení Pelejovice bude projednávám návrh 
KPÚ s vlastníky pozemků a po úpravě se bude PSZ opět 
schvalovat zastupitelstvem. ZM schvaluje návrh plánu 
společných zařízení Pelejovice. Hlasování: 11/0/0.

Dotazy k činnosti rady městyse
Zastupitelům byly k  seznámení se  zaslány zápisy 

z jednání RM č. 13 – 15.
K možnosti skládkování biologického odpadu u Bzí 

bylo uvedeno, že v současné době je možné tento odpad 
ukládat do  vybetonovaných jam. Místo bude označeno 
cedulemi s informacemi ke skládkování.

Ing. Němec má dotaz k  výpovědi z  nájmu obecní 
hospody v  KD Dolní Bukovsko – starostka uvedla, že 
nájemkyně zaslala městysu výpověď z nájmu se žádostí 

o úhradu vzniklé škody. Byla opětovně zveřejněna výzva 
k pronájmu.

Schválení ceny vodného pro rok 2024
Pro rok 2024 navrhuje starostka výši vodného 

nenavyšovat. ZM schvaluje pro rok 2024 cenu vodného 
ve výši 40 Kč/m3 bez DPH. Hlasování: 11/0/0.

Návrh rozpočtu na rok 2024
Zastupitelé jednali o hrubém návrhu rozpočtu na rok 

2024. Starostka preferuje rozpočet sestavit jako 
vyrovnaný, případně přebytkový. Nejsou plánovány 
žádné velké investiční akce. V rámci volných finančních 
prostředků je možné do  rozpočtu navrhnout zateplení 
budovy ZŠ a revitalizaci koupaliště v Dolním Bukovsku 
– pouze v případě, že by se na tuto akci podařilo uspět 
se  žádostí o  dotaci. Opravu místních komunikací 
a  opravu ČOV DB. Do  návrhu je potřeba zahrnout 
požadavky osadních výborů. Tyto budou vyzvány 
k  zaslání požadavků do 21. 11. Návrh rozpočtu bude 
poté po  dobu 15 dní zveřejněn a  schválen na  příštím 
jednání ZM tak, aby se  jednání mohlo uskutečnit dne 
12. 12. 2023.

Zastupitelům byla předložena Obecně závazná 
vyhláška č. 2/2023 o místním poplatku za obecní systém 
odpadového hospodářství. Sazba poplatku od roku 2024 
činí 720  Kč. Ing. Němec uvedl, že zvýšení poplatku 
za svoz odpadu nemotivuje k třídění odpadu. Podle jeho 

Zápis z 17. jednání Rady městyse Dolní Bukovsko ze dne 8. 12. 2023
Přítomni: všichni radní

Projednáno:
RM provedla kontrolu došlých faktur a  platby 

provedené přes pokladnu. Stav finančních prostředků k 
8. 12. 2023 je 478 175,- Kč.

Podporované byty. V  současné době je v domě 453 
volný 1  byt a  v domě 454 jsou volné 2  byty. Žádost 
o  podporovaný byt si podala žadatelka ze  Sedlíkovic. 
RM schvaluje uzavření nájemní smlouvy na  byt č. 10 
v domě č.p. 453 s žadatelkou od 1. 12. 2023 za  stávající 
cenu 78,20 Kč/m2. Hlasování 5/0/0.

RM jednala o  potřebě vysazení nového vánočního 
stromku. Náš strom, který léta zdobíme je sice krásný, 
ale veliký a zdobí se nákladně z plošiny. Bylo by vhodné 
zasadit stromek jinde na  náměstí, který by brzy tento 
vzrostlý nahradil. Starostka navrhuje vysázet strom 
v prostoru nad zatrubněním potokem u čekárny.

TJ DB požádali o zapůjčení sálu v KD na dne 10. 2., 
kdy budou pořádat dětský karneval. RM schvaluje 

zápůjčku sálu v KD DB pro TJ Dolní Bukovsko na dne 
10. 2. 2024 bezplatně. Hlasování: 5/0/0.

Žadatel z D. Bukovska požádal o  pronájem KD 
v  Horním Bukovsku na  den 13.  1. 2024 za  účelem 
rodinné oslavy. RM schvaluje nájem KD v HB žadateli 
za obvyklou částku 500 Kč na den 13. 1. 2024. Hlasování: 
5/0/0. 

Starostka seznámila radní s  dalšími termíny 
kulturních akcí v  KD. Dne 24.  2. bude SDH pořádat 
Hasičský ples a dne 9. 3. bude pořádat ples TJ. Myslivci 
ani škola letos ples pořádat nebudou. Z. Tůma 
se dotazoval na opakování zabijačky, kterou městys loni 
pořádal v  prostorách sběrného dvora pro veřejnost. 
V úvahu by přicházel termín v sobotu 2. 3.

RM schvaluje uzavření smlouvy o  zřízení věcného 
břemene – spočívající ve  zřízení kapličky na  pozemku 
parc. č. 2772/37 v  kú Dolní Bukovsko se  společností 
EG.D, a.s., IČ 280  85  400 za úplatu 2  200 Kč bez DPH. 
Schvaluje se za účelem realizace úpravy kabelu NN.
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názoru, pokud občan platí za  svoz odpadu, raději vše 
hodí to popelnice.

Starostka zopakovala, že v  poplatku za  odpad je 
zahrnut svoz komunálního odpadu, ale i  tříděného 
odpadu a služby sběrného dvora. Vzhledem k  tomu, že 
úhrady za tyto služby se pro městys navýšily, je potřeba 
navýšit sazbu poplatku. Za rok 2022 bylo celkově za tyto 
služby zaplaceno 1  912  810  Kč, což v  přepočtu 
na  jednoho obyvatele představuje náklady ve  výši 
1  125 Kč. Vzhledem k  tomu, že faktem je, že produkce 
odpadů od  občanů stoupá, nemůže toto obec dotovat 
ve  větší míře než v  uplynulých letech. Je nutné, aby 
se každý občan zamyslel nad vznikem odpadu už u jeho 
vzniku, nejlepší odpad je ten, který nevznikne. Musíme 
kupovat věci, které nejsou tolikrát zabalené, vzrůstá 
produkce nejen plastů, ale i  papíru. Lidé topí častěji 
ekologicky, dříve papír pálili v kotli, dnes kotle z velké 
části zmizely. Každý občan je odpovědný za  produkci 
svého odpadu. Třídění je motivováno snahou o ekologii 
a  čisté životní prostředí, nikoli poplatkem za  odpad. 
Přece není možné, aby někdo přestal třídit právě kvůli 
zvýšené sazbě za  odpady, když tato zahrnuje právě 
i  tříděný odpad. Starostka upozornila, že patrně 
v  některých občanech zůstalo spojení „poplatek 
za poplenici“ a  tedy potom by rozuměla tomu, co říká 
Ing. Němec, že když se bude nyní platit „za popelnici“, 
že občan bude chtít využít maxima z  poplatku 
za  popelnici. Ing. Němec zmínil, že např. v  Lišově 
občané vůbec za  odpady neplatí nic, na  což starostka 
odpověděla, že je to dáno úlevou za  to, že na  svém 
území mají skládku. My jsme rádi, že zde skládku 
nemáme. Závěrem starostka ještě zopakovala, že 
poplatek za  odpad zahrnuje veškerý odpad, tedy 
poplenice, kterou má každá domácnost, ale i  tříděný 
odpad a  sběrný dvůr. Pokud by v  příštím roce klesla 
produkce odpadu v tunách, navrhne starostka snížení 
poplatku za svoz odpadu.

ZM schvaluje Obecně závaznou vyhlášku č. 2/2023 
o  místním poplatku za  obecní systém odpadového 
hospodářství. Hlasování: 10/0/1 (Ing. Jan Němec).

Zastupitelům byla předložena Dohoda vlastníků 
provozně souvisejících vodovodů mezi městysem a SMO 
Bukovská voda. V  dohodě vlastník „vodovodu 1“ 
a  vlastník „vodovodu 2“ se  zavazují zajistit plynulé 
a bezpečné provozování vodovodů ve svém vlastnictví.

ZM schvaluje Dohodu vlastníků provozně 
souvisejících vodovodů mezi městysem a  SMO 
Bukovská voda. Hlasování: 11/0/0.

Směna pozemků mezi městysem a JčK
V souvislosti s rekonstrukcí ul. J. Koláře vznikla nová 

parcelní čísla pozemků, které si budou mezi městysem 
a  JčK vzájemně darovány. ZM schvaluje vzájemné 
darování pozemků mezi městysem a  Jčk. JčK daruje 
městysi pozemky pč. 2740/65 (104 m2), 2740/66 (49 m2), 
2740/67 (260  m2) a 2740/68 (6  m2) vše v  kú Dolní 
Bukovsko. Městys daruje JčK pozemky pč. 2740/63 

(2  m2), 2740/64 (56  m2), 2740/69 (35  m2) a 2740/70 
(40 m2) vše v kú Dolní Bukovsko. Hlasování: 11/0/0.

Majetkové záležitosti – prodej, směna obecního 
majetku

Zastupitelům byl předložen ke  schválení Plán 
provedení inventur a  inventarizace majetku a  závazků 
městyse Dolní Bukovsko k 31. 12. 2023 a  jmenování 
inventurních a inventarizační komise. ZM schvaluje Plán 
provedení inventur a  inventarizace majetku a  závazků 
městyse Dolní Bukovsko k 31. 12. 2023 a  jmenování 
inventurních a  inventarizační komise. Hlasování: 
11/0/0.

Zastupitelé byli seznámeni s  dodatkem č. 2 
ke  Zřizovací listině ZŠ a  MŠ Dolní Bukovsko, který 
rozšiřuje okruh doplňkové činnosti o  možnost dělat 
svačinky pro děti, tzn. za stravování cizích strávníků dát 
novou činnost příprava svačin. ZM schvaluje dodatek č. 
2 ke  Zřizovací listině ZŠ a  MŠ Dolní Bukovsko. 
Hlasování: 11/0/0.

Zastupitelé projednali prodej pozemku pč. 2237/3 
v kú Radonice. Záměr prodeje byl řádně zveřejněn. ZM 
schvaluje prodej pozemku pč. 2237/3 o výměře 1 000 m2 
v kú Radonice zájemcům za cenu 1 800 Kč/m2. Náklady 
spojené s  vkladem na  KN uhradí kupující. Hlasování: 
10/0/1 (Ing. Jan Němec).

Zastupitelé byli seznámeni s návrhem rozpočtového 
opatření č. 15, které je navrženo jako vyrovnané 
v  příjmech a  výdajích – příjmy 2  260  tis. Kč (navýšení 
neočekávaných daňových příjmů, prodej pozemku 
v  Radonicích), výdaje 2  260  tis. Kč (dofinancování 
stavebních úprav KD Dolní Bukovsko). ZM schvaluje 
rozpočtové opatření č. 15. Hlasování: 11/0/0.

Zastupitelé byli seznámeni s návrhem rozpočtového 
opatření č. 16, které je navrženo jako vyrovnané 
v  příjmech a  výdajích – příjmy 1  610  tis. Kč, výdaje 
1  610  tis. Kč (práce v  obecním lese, opravy MK). ZM 
schvaluje rozpočtové opatření č. 16. Hlasování: 11/0/0.

Různé – připomínky, dotazy a  interpelace 
zastupitelů městyse

P. Pavlásek má dotaz, kdy bude zprůjezdněna 
komunikace na  Horní Bukovsko – dle plánu má být 
otevřena 28. 11., ale předána bude stavba už 22. 11.

Ing. Němec má dotaz na  změnu ÚP – pokračuje 
proces tvorby ÚP. K tomu starostka dodala, že předchozí 
ÚP se řešil takřka 6 let, tedy není nutné se ptát na průběh 
každé jednání, obzvláště, když některé změny byly 
schváleny teprve letos v  létě. První změnou, která bude 
schvalována je standardizace, až na tu mohou navazovat 
další jednotlivé změny. Standardizace bude schválena 
nejdříve v létě 2024.

P. Kapinusová přednesla požadavky OV Radonice 
pro zapracování do  rozpočtu na  rok 2024 – nově 
požadují zateplení stropu knihovny a  hospody a  výčet 
dalších prací. Strop v  hospodě (půda) se  zateploval 
v roce 2018, zbytek bude dle možností realizován.

Z úřadu městyse
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Ze školky

Mikulášská nadílka ve školce
Každý rok za dětmi do MŠ zavítá Mikuláš s andělem 

a  roztomilým čertíkem. I  letos se  děti těšily až uslyší 
zacinkání zvonečku, ale byly také obavy z řinčení řetězu.

V  pondělí 4.  prosince jsme si společně uspořádali 
„čertovský a andělský rej“. Děti i my, paní učitelky jsme 
se  tento den proměnily v  čertíky a  andílky. Čekání 
na Mikuláše jsme si krátili čertovskými tanci, soutěžemi 
a dokonce jsme si postavili i peklo. Po čertovské svačince 
za námi dorazil Mikuláš, anděl a čertík. Děti jim společně 

zazpívaly píseň nebo přednesly báseň a kdo byl odvážný 
mohl si s  čertíkem zahrát houbičkovou hru. Mikuláš 
s andělem obdarovali děti balíčky s dobrotami a ovocem. 
Ale našlo se i několik hříšníků, kteří museli čertovi slíbit 
polepšení a pro balíček si sáhnout do pytle.

Vše nakonec dobře dopadlo! Čertík odcházel 
ze školky s prázdným pytlem a teď už se s dětmi těšíme 
na Ježíška.

Třída Krtečků

P. Janečková má dotaz na stav finančních prostředků 
na účtech městyse – starostka podala informaci k tomuto 
tématu.

Ing. Němec má dotaz, zda již běží pronájem 
kadeřnictví v LD – p. Malecha dodal, že v příštím týdnu 
bude vydáno veškerá rozhodnutí k  umožnění provozu 

kadeřnictví v lékařském domě. S B. Janečkovou vyjádřili 
nespokojenost s dlouhou dobou zpracování a  s tím, že 
nám tzv. utíká jako městysu nájemné. Vzhledem k faktu, 
že věc řešilo několik dotčených orgánů, je to tak, že to 
zkrátka trvá, nicméně se věc chýlí ke zdárnému řešení.

Kočičky si užívají sněhové radovánky Mikulášská nadílka u Berušek
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Ze školy

Seznámení s internetem

Školní kolo Mladého chemika

Florbalový turnaj v Ševětíně

Ve čtvrtek 2. listopadu  naši školu navštívila Štěpánka 
Laurenčíková z  prachatické neziskové organizace PORTUS, 
která žáky 1.  a 2.  třídy seznamovala s  problematikou 
internetu. Vysvětlila dětem, co to internet je, jaké jsou jeho 
výhody a  jaká nebezpečí mohou v  internetovém prostředí 
na děti číhat. Ukázala dětem, jak se vytváří silné heslo. Každý 
si zkusil své vlastní heslo vytvořit. Výklad byl prokládán 
různými pohybovými aktivitami a hrami. Děti se dozvěděly 
spoustu zajímavých a užitečných informací a celé dvě hodiny 
si velice užily.

Hana Fišerová

Ve středu 8.  11.  jsme se  zúčastnili florbalového turnaje 
v ZŠ Ševětín. Celkem bylo 8 družstev – 4 ZŠ Ševětín a 4 ZŠ 
DB. Všechny týmy podaly vynikající výkony, kdy zvláště 
pak jeden náš tým to dotáhl až na 1. místo.

Nejlepším hráčem ZŠ a MŠ DB byl vyhlášen Vladimír 
Pinc.

Zvláštní uznání patří Janičce Krškové, která se  jako 
brankářka úšpěšně vrhala po střelách protihráčů.

Všichni zúčastnění si zaslouží velkou poklonu za skvěle 
„odmakané výkony.“

Milena Zahradníková

V pondělí 13. 11. 2023 se v 9. třídě, v hodině chemie 
konala soutěž Mladý chemik. Tato soutěž je od  tvůrců 
velmi pěkně zpracovaná. Najdou se  zde úlohy typu 
křížovky, rébusy chemických prvků, chemické operace, 
molekulová hmotnost, chemické výpočty a  další. Žáci 
měli k dispozici pouze kalkulačku a psací potřeby. Test 
prověřil znalosti z  chemie 8.  ročníku (Obecná 
a  anorganická chemie – chemické prvky, názvosloví, 
výpočty složení roztoku a  látkové koncentrace) 
a  na  závěr žáci hledali jméno významného českého 
vědce.

Konečné pořadí bylo následující: Daniel Kubík, Pavel 
Kubík, Natálie Kovaříková.

Všem zúčastněným velmi děkuji.
Milena Zahradníková
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V neděli 8. října proběhl před Pivovarem Bukovar již 
pátý Bukovský trh. I  přes hrozbu nepříznivého počasí 
a  vcelku početnou marodku prodejců se  však trh opět 
setkal s velkou účastí.

Velmi větrná noc před podzimním trhem hrozila, že 
se  předpovědi meteorologů naplní v  plné výši. Avšak 
možná právě díky větru se  obloha rozfoukala a  onen  
předpokládaný celodenní déšť dorazil až k  samému 
závěru trhu.

I přes nečekanou vlnu chřipky, kdy spousta prodejců 
zejména s  jídlem zůstala doma v  peřinách, musím 
konstatovat, že návštěvnost na  trhu opět velmi mile 
překvapila jak nás pořadatele, tak i prodejce.

Celkem 25 stánků nabídlo výrobky a ukázky řemesel 
a  já jsem ráda, že mezi námi stále existují lidé, kteří 
dostávají pořekadlu „zlaté české ručičky“! Je pro mne 
velká radost a  i zadostiučinění vidět, že snaha pořádat 
u nás v Bukovsku trhy se stále setkává s velkou odezvou 
návštěvníků. Díky tomu i od samotných prodejců slyším, 
že se k nám rádi vracejí. Proto musím velmi poděkovat 
vám návštěvníkům, že jste nedali na předpověď a stejně 
dorazili nakoupit, nakouknout a popovídat si s přáteli. 
Vám prodejcům, že jste to nevzdali a přivezli nám sem 
zase vaše výrobky a  kolegům a  všem, co s  trhem 
pomáhají a  třebas i  náhodným místním lidičkám, kteří 
mi v  půl jedenácté pomohli finálně rozmístit stánky. 
Děkuji vám všem a  budu se  zase těšit na další setkání 

u dobrého jídla, pití, u neokoukané keramiky, krásných 
květin, veselého zpěvu a  všeho, co nám další trh 
nachystá.

Za pořadatele Bukovského trhu Barbora Vacková

Poslední říjnový víkend se muži i ženy 
z Horního věnovali zvelebování své vísky. 
Práce bylo naplánováno opravdu plno. 
Prvním a nejnáročnějším úkolem bylo 
zlikvidovat štěrkový záhon u kostela, 
který už poslední roky byl pěkný pouze 
na jaře, když rozkvetly cibuloviny. 
Květiny, které šli zachránit, jsme přesadili. 
Ale co s tou ubitou vrstvou štěrku a 
zeminy, na kterou platí jen pořádný 
krumpáč? Naštěstí jsme měli na pomoc 
malý bagřík. Ačkoli to v sobotu vypadalo 
ještě na další pracovní víkend, podařilo se 
nakonec vše odkopat a v neděli rozvozit 
novou vrstvu zeminy. U hospody jsme 
dosázeli a oplotili řadu tújí, odstranili 
shnilou konstrukci dětských prolézaček a 
připravili prostor před hospodou na jarní 
instalaci nových herních prvků pro děti.

Markéta Farková

Ze života v městysi

Podzimní trh

Podzimní brigáda na Horním
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V sobotu 25. listopadu se v naší klubovně ve Bzí 
konalo každoroční vázání adventních věnců a výroba 
vánočních dekorací. Akce se povedla a společně jsme 
strávili příjemné tvořivé odpoledne.

David Blažek

Adventní dekorace ze Bzí

Ze života v městysi

Keramické tvoření v Radonicích
Jako každý rok i  letos jsme se  sešly na  podzimním 

keramickém tvoření. Při výrobě keramických dekorací 
pro zkrášlení domova nebo pro vyrobení hezkého dárku 
z  keramiky jsme využily rad naší vedoucí Romany 
Štastné. S  výsledkem byly ženy spokojeny. Všechny 
se  těšíme na  příští rok, kdy budeme ve  své práci 
pokračovat.

Za osadní výbor Marie Kapinusová
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Po roce blíží se Vánoce a s tím spojený adventní čas

Ze života v městysi

Slavnostní rozsvěcení vánočního stromu spojené 
s  charitativním prodejem pro Stonožku se  letos 
uskutečnil v pátek 1. prosince. Dobré skutky se konaly 
celý podvečer. Zásluhu na  tom měli všichni ti, co 
vyráběli, napekli, ale i ti, kteří přišli a nakupovali.

Výrobky, cukroví, punč, špekáčky i  čaj byly 
připravené a prodej mohl být zahájen už v 16 hodin, aby 
si příchozí mohli vše prohlédnout a  vybrat si ještě 
za  světla. Návštěvníci postupně přicházeli a  máme 
radost, že o nabízené produkty byl velký zájem.

Výsledkem celého snažení byl neuvěřitelný 
výtěžek téměř 61  tisíc korun! Z  této částky poputuje 
31  tisíc korun výhradně českým dětem do  FN v  Plzni, 
se kterou Stonožka už několik let úspěšně spolupracuje. 
Podpoříme i  nadále děti, které se  léčí na  Crohnovu 
chorobu, což je velmi nepříjemné chronické onemocnění. 
A  také dětské psychiatrické oddělení, které má 
po  covidové době mnoho pacientů, kteří potřebují 

pomoc. Zbytek peněz (29  483  Kč) půjde na  finanční 
podporu všech žáků naší ZŠ a MŠ.

Prostor u  kostela se  celý postupně zaplnil a  to už 
se  blížila 17.  hodina. Na  schodech ke  kostelu 
se  shromáždily děti z  mateřské školy a  ze  školního 
pěveckého sboru, aby všechny přítomné potěšily 
písničkami s  adventní náladou. Během představení 
se rozsvítil vánoční strom.

I přes nepřízeň počasí se celý podvečer hezky vydařil 
a  jako vždy děkujeme všem, kteří se na něm jakýmkoli 
způsobem podíleli. Poděkovaní patří i Jaderné elektrárně 
Temelín Skupiny ČEZ za finanční podporu této akce.

Tak zase za rok…
Mgr. Radek Hřivnáč
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Předvečer druhé adventní neděle vyrostla u kostela 
nebeská dílna a  objevilo se  i  křeslo pro samotného 
Mikuláše. Hned naproti u  autobusové zastávky 
se  usídlili čerti a  již tradičně si nachystali pro děti 
hazardní hry. V  nebi i  v pekle se  celé odpoledne 
připravovalo, a  tak jsme se  ani nenadáli a  byla tu 
očekávaná pátá hodina odpolední. Za  zvuku zvonů 
a  cinkání rolniček přiváží koňský povoz Mikuláše 
s  anděly a  ze  tmy za  vozem je slyšet chrastění řetězů 
a  typické čertí hudrování. Pak zazněl tradiční pokyn: 
„Všichni na  svá místa“ a zábava mohla začít. Děti brzy 
překonaly počáteční ostych a  snad i  strach a navštívily 
jak nebe a Mikuláše, tak i  peklo. V  nebeské dílničce si 
vyrobily přívěšek sněhuláčka nebo si namalovaly svou 
vánoční ozdobu. U  samotného Mikuláše výměnou 
za  písničku či básničku dostaly balíček s makronkami 
a  perničkem. Na  druhé straně náměstí si pak zahrály 
karty, kostky, piškvorky a skořápky se samotnými čerty. 
Za každou soutěž či hru dostaly děti sladkou odměnu. 

Pak se  čas naplnil a  andělé i  čerti se museli vrátit tam, 
odkud přišli.

Zábavu s  nadpřirozenými bytostmi si letos přišlo 
užít cca sto dětí a dle hlášení samotného Lucifera byly 
všechny z pekla opět propuštěny na  svět. Doufáme, že 
jste si pozdní sobotní odpoledne všichni užili a budeme 
se  těšit za rok na shledanou. Chci poděkovat všem, kdo 
se  na přípravě této akce podíleli – napečením dobrot, 
Pavlu Hubenému a  jeho koníkům, Haně Klikové 
za  nádherné dekorace, místním hasičům, všem 
pomocníkům při stavbě nebe a  pekla a Městysi Dolní 
Bukovsko za finanční podporu.

Hana Pourová

Ze života v městysi

Nebe i peklo před kostelem
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Vážení občané Týna nad Vltavou a spádových obcí,
v polovině letošního roku došlo v Týně nad Vltavou 

ke  zrušení územního pracoviště finančního úřadu. 
Na  této adrese však budete moci osobně odevzdat 
daňová přiznání a poradit se ohledně jejich vyplnění:

Nádražní 235, 375  01 Týn nad Vltavou, I. patro, 
kancelář č. 205 (bývalá budova finančního úřadu).

V měsících lednu 2024 a březnu 2024 pro vás bude 
také zřízena speciální kontaktní telefonní linka na 

čísle: 387 722 387.
Na této lince budete moci konzultovat běžné otázky 

s odborníky Finančního úřadu pro Jihočeský kraj.

V lednu 2024 otázky související s daní z nemovitých 
věcí a v březnu 2024 otázky související s daní z příjmů 
fyzických osob.

Nejjednodušší a  nejrychlejší způsob jak vyplnit 
a  podat daňová přiznání je využití služeb Online 
finančního úřadu na adrese www.mojedane.cz. Přihlásit 
se do něj je možné například pomocí bankovní identity, 
občanského průkazu s čipem nebo datové schránky.

Pouze elektronicky musíte podat daňové přiznání, 
pokud máte vy nebo váš zástupce zpřístupněnu datovou 
schránku ze  zákona, nebo máte zákonem uloženou 
povinnost mít účetní závěrku ověřenou auditorem.

Nemáte-li povinnost podat daňové přiznání 
elektronicky, můžete přiznání:

• zaslat na finanční úřad poštou,
• podat v  papírové podobě osobně na  jakékoliv 

podatelně finančních úřadů nebo v rámci naší služby pro 
veřejnost v  průběhu lednové nebo březnové kampaně, 
například v Týně nad Vltavou.

Poplatníci daně z  nemovitých věcí mohou nově 
využít službu předvyplnění daňového přiznání. Nová 
služba umožňuje předvyplnění údajů obsažených 
v  katastru nemovitostí a  v evidencích správce daně 
a  jejich automatické načtení do  průvodce daňovým 
přiznáním k  dani z  nemovitých věcí. Poplatníci daně 
z  nemovitých věcí využívající DIS+ na  portálu MOJE 
daně tak nově pouze zkontrolují předvyplněné údaje 
a  doplní chybějící údaje, kterými správce daně 
nedisponuje, a mohou přiznání jednoduše podat.

Ing. Jana Králová
tisková mluvčí Finančního úřadu pro Jihočeský kraj

Na deset stížností prý přijde jedna pochvala. Lidé často 
a raději kritizují, nebo nadávají, než chválí. Zkusím to skóre 
vylepšit. Nepamatuji se, aby v našich zeměpisných polohách 
napadlo během 24  hodin téměř 60  cm sněhu. Velké 
poděkování tak patří Městysi Dolní Bukovsko, hlavně 
chlapům z úklidové čety – Míra Svobodů odklízel sníh celou 
onu kritickou noc, stejně tak Cyril Hubený, který přívaly 
sněhu zvládal s malým traktůrkem – oba odklízeli po  celý 
víkend, ale i Milanu Koutskému, Jaroslavu Vávrovskému, 
Lukáši Lomskému z  Agrodružstva za  perfektní a  rychlé 
zprůjezdnění snad všech našich komunikací včetně příjezdů 
do  osad a  také Slávovi Kliků, který pomáhal ve  svém 
osobním volnu. V  neděli už byl odklizen i  sníh z  většiny 
chodníků.

Věřte, že vím o čem píšu. Ano, zkouším praktické jízdy 
i v tomto počasí. Včera i dnes jsem měl žáky ve Veselí a v 
Soběslavi. Proto jsem si záměrně projel také celé Bukovsko 
a  byl velmi mile překvapen, jaký je u  nás v  tomto směru 
celkový stav. Na spoustě míst jsme si určitě pomohli i sami, 
to je správné a  chvályhodné, ale před prací našich kluků 
smekám pomyslný klobouk a DĚKUJI!

Ivan Bartoš

Ze života v městysi

Sněhová kalamita o víkendu na začátku prosince

Zpráva z Finančního úřadu

Kampaň daně z nemovitých věcí, dny a hodiny 
poskytování služby:

4.1.2024  11.1.2024  18.1.2024  25.1.2024  29.1.2024
8:00 – 16:00

Kampaň daně z příjmů fyzických osob, dny 
a hodiny poskytování služby:

7.3.2024  14.3.2024  21.3.2024  27.3.2024  28.3.2024
8:00 – 16:00

Linka bude dostupná v úřední hodiny:
Pondělí - čtvrtek                         Pátek
8:00 – 16:00                                  8:00 - 14:00
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S  naší polní kuchyní jsme se  dvakrát vydali 
do  Trocnova k  památníku Jana Žižky, kde se  konal 
branný závod. V sobotu 13. října krajské kolo a v sobotu 
5 .  l is topadu okresní kolo. V  úterý 24 .  ř í jna 
se  v Neplachově konala schůze obvodu, kde se  řešilo 
hlavně pořádání valných hromad.

V  sobotu 28. října při připomenutí vzniku 
československého státu v  Ševětíne dostali medaile 
za  záchranu života dva členové tamního hasičského 
sboru a  to Pavel Vokůrka mladší a Petr Čeněk. Kluci si 
zaslouží velké uznání, že při jedné akci v  Ševětíně, kde 
zabezpečovali pořadatelskou službu pomohli dusící 
se  paní heimlichovým hmatem, uvolnit zaseklé sousto 
jídla.

Během listopadu a  prosince jsme navštívili několik 
valných hromad spřátelených sborů. Naše valná 
hromada se původně měla konat první sobotu v prosinci, 
jak je u nás zvykem. Bohužel ani nám se nevyhnul velký 
příval sněhu, kterého napadlo okolo 60 centimetrů. 
Z  důvodu kalamitního stavu, se  výbor sboru rozhodl 
valnou hromadu přeložit a  to na  netradiční neděli 
10.  prosince. Kulturní dům v  Dolním Bukovsku je již 
po  rekonstrukci, a  tak nám nic nebránilo se  opět sejít 
ve  známých prostorech, i  když upravených. Svou 
návštěvou nás poctili starostka městyse paní Mgr. Ivana 

Makovičková, ředitel základní školy pan Mgr. a  Bc. 
Radek Hřivnáč, předsedkyně TJ Dolní Bukovsko paní 
Mgr. Milena Zahradníková, za  OSH České Budějovice 
pan Zdeněk Brčák, za HZS a SDH Týn Nad Vltavou Petr 
Přibyl. A  zástupci sborů Bečice, Hrdějovice, Žimutice, 
Ševětín, Olešník a  Horní Bukovsko. Naši činnost 
ve  svých zprávách postupně zhodnotili velitel sboru 
Tomáš Pavlásek, za  pokladní sboru Ivanu Míchalovou 
Radka Bořutová, která vystoupila i  za  revizní komisi, 
vedoucí mládeže Hanka Nejedlá, velitel zásahové 
jednotky Stanislav Klika mladší. Poté následovalo 
vyznamenání našich členů. Všechny přítomné ženy 
v sále dostali malý dárek v podobě vánoční hvězdy.

V  sobotu 24.  února 2024  budeme pořádat 
113. hasičský bál. K  tanci a poslechu bude v kulturním 
domě v Dolním Bukovsku hrát naše tradiční kapela G – 
club. Budeme se těšit na opětovné setkání s Vámi.

Na závěr bych chtěl jak jménem svým, tak za výbor 
i  všechny členy sboru dobrovolných hasičů Dolního 
Bukovska popřát našim spoluobčanům z  Dolního 
Bukovska a  přilehlých osad příjemné a  klidné prožití 
svátků vánočních, mnoho štěstí, a  hlavně zdraví 
v následujícím roce.
Za SDH Dolní Bukovsko Tomáš Pavlásek, velitel sboru.

Ze spolků

Valnou hromadu jsme byli nuceni přeložit

Ohlédnutí za rokem 2023
Letošní rok byl na události pro jednotku hasičů velmi 

rozmanitý, v  některých dnech i  dost náročný. Stává 
se docela daným pravidlem, že se každoročně přes naše 
a nejbližší okolí přežene silný vítr doprovázený silným 
deštěm. Vyvrací a  láme stromy, zaplavuje pozemky 
a sklepy, i v letošním roce tomu nebylo jinak. Počátkem 
léta, ale i  koncem léta jsme hojně využili čerpadel 
a motorových pil. Jednotka v průběhu roku vyjela k šesti 
požárům, které byly všechny mimo katastr našeho 
zřizovatele, a  jednou jsme hasili osobní automobil u nás 
v  Bukovsku. Zbytek výjezdů, jež nás taky dost 
zaměstnaly, čítají odstraňování obtížného hmyzu, výjezd 
s použitím AED, čištění kanalizací, propustků a požární 
nádrže (koupaliště), zalévání stromků, nevyhnul se nám 
několikrát i  planý poplach a  v neposlední řadě 
zabezpečení akcí pořádaných městysem. Součet všech 
událostí k začátku prosince je 52. Náplní celého roku je 
neustálé udržování naší techniky, které se věnuje mnoho 
hodin. Velká část jednotky byla v letošním roce zařazena 
od ZZS do systému First responder s využitím AED, dále 
se  členové jednotky v  průběhu roku zúčastňovali 
různých školení a výcviků s technikou.

Tímto bych chtěl poděkovat vedení našeho 
zřizovatele za velmi kladný přístup, hlavně za finanční 
podporu a  věřím, že naše spolupráce bude pokračovat 
jako doposud i v dalších letech.

Především bych rád poděkoval všem členům 
zásahové jednotky a  hlavně jejich rodinám za  jejich 
velkou obětavost a ochotu, kterou věnují dobrému chodu 
naší jednotky. Přeji všem krásné Vánoce a  hodně štěstí 
v novém roce 2024.

Velitel zásahové jednotky Klika St. ml.
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Ze spolků

Všem našim příznivcům přejeme hodně krásných chvil prožitých v příjemné atmosféře Vánoc, 
v novém roce mnoho radostných dnů a pevného zdraví. Děkujeme za podporu a a zachovejte nám přízeň.

Hana Nejedlá
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Muži z Dolního Bukovska začali v srpnu tohoto roku 
druhou sezónu v okresním přeboru. Po čtyřech letech byl 
od týmu odvolán trenér Václav Kotyza a jeho místo 
přebral Jiří Matoušek. Do nové sezóny nevstoupili muži 
dobře. Hned první čtyři zápasy skončily porážkou a s 
tragickým celkovým skóre 4:13. První zápas se podařil 
mužům vyhrát až v Kamenné, a to 4:3. Následovala pak 
série zápasů, až do konce sezóny, kdy dobré zápasy 
střídaly špatné a tým nebyl schopen udržet si konzistenci 
ve výsledcích, zvláště při venkovních zápasech, to muži 
vyhráli pouze jedno utkání jako hosté a jednou 
remizovali v Sedleci. Naopak ze hřiště v Neplachově, 
kde tým z Dolního Bukovska má azyl, po čas 
rekonstrukce trávníku, se stala pevnost, protože muži 
zde ztratili body pouze jednou, a to prohrou ze začátku 
září 1:2 proti Římovu. Dolní Bukovsko tak zakončilo 
podzimní část sezóny po hrůzostrašném začátku na 6. 
místě v tabulce s šestnácti body za pět výher, jednu 
remízu a šest proher a s celkovým skóre 28:26. V týmu 
neproběhla změna jen na postu trenéra. Tým opustil 
společně s trenérem i jeho syn Vašek Kotyza ml., naopak 
vrátili se po herní pauze Dominik Švanda a Jakub Vítek a 
dále do týmu přišel z Týna nad Vltavou Jakub Adzima, 
kterého ovšem během sezóny začaly sužovat problémy 
se zdravím, Pavel Trnka ze Ševětína a Tomáš Hanzlík z 
Březnice. Další menší změnou v týmu byla výměna na 
postu kapitána, kdy po Petru Zahradníkovi přebral 
pásku Tomáš Kovařík. Celý tým je třeba pochválit za to, 

Ze spolků

Ohlédnutí za podzimní částí fotbalové sezóny

Leží: Jakub Vítek; dolní řada zleva: Lukáš Chochol, Ondřej Malecha, Josef Cihla, Jan Marek, Petr Zahradník, David 
Víta, Josef Filípek, Tomáš Kovařík; horní řada zleva: Jiří Matoušek, Jan Bártík, Dominik Švanda, Jakub Adzima, 
Vojtěch Vejvoda, Tomáš Hanzlík, Jan Vlach, Tomáš Venčovský, František Cihla; chybí: Pavel Kokeš, Pavel Trnka, Josef 
Venčovský
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Zápasy:
Srubec 3:1 Dolní Bukovsko     Branky: 1´ Josef Cihla
Černý Dub 6:2 Dolní Bukovsko    Branky: 54´ František Cihla, 60´ Lukáš Chochol
Dříteň 2:0 Dolní Bukovsko
Dolní Bukovsko 1:2 Římov    Branky: 56´ Zahradník Petr
Kamenná 2:4 Dolní Bukovsko    Branky: 5´ Josef Filípek, 47´Josef Filípek, 57´ František Cihla, 68´ David Víta
Dolní Bukovsko 3:0 Rudolfov B    Branky: 54´ Vlastní, 59´Jan Vlach, 79´ František Cihla
Žabovřesky 4:1 Dolní Bukovsko    Branky: 24´ Josef Cihla
Dolní Bukovsko 4:1 Jankov B    Branky: 7´ Josef Filípek, 10´, 28´, 88´, František Cihla
Sedlec 2:2 Dolní Bukovsko    Branky: 17´ František Cihla, 20´ Hanzlík Tomáš
Dolní Bukovsko 3:2 Nová Ves    Branky: 10´ Josef Cihla, 40´ František Cihla, 56´ Jan Bártík
Borovany 2:1 Dolní Bukovsko    Branky: 69´ Bártík Jan
Dolní Bukovsko 6:0 Loko B  Branky:18´, 25´, 36´ František Cihla, 60´ Josef Filípek, 79´ Jan Marek, 86´ Pavel Kokeš

že navzdory nepovedenému začátku, nevzdal sezónu, 
hráči v sebe věřili a nakonec sezónu zakončili dobře. 
Nejlepšími hráči podzimní části sezóny byli Jan Bártík, 
Jakub Vítek a František Cihla. Fanda Cihla je i nejlepším 
střelcem týmu, kdy s 11 góly je i čtvrtý nejlepší střelec v 
celé soutěži. Další dva nejproduktivnější hráči jsou Josef 
FIlípek se čtyřmi góly a Josef Cihla se třemi. 

Fanouškům a divákům bychom chtěli poděkovat za 
jejich přízeň a doufáme, že nás budou i nadále 

podporovat. Jarní část sezóny odehraje tým z Dolního 
Bukovska ještě na hřišti v Neplachově a v prvním zápase 
se potká s Loko B, kdy výsledek z podzimního střetnutí 
mluvil jasně pro Bukovsko, a to 6:0. První domácí zápas 
se bude konat 30.3. proti Srubci. Ještě jednou děkujeme 
za podporu a těšíme se na Vás na jaře.

Jiří Matoušek

Textový rámec - přednastavený 1 sloupec - odsazení od okraje rámce 0

Novoroční předsevzetí - začnu se hýbat...

Ze spolků

Pro všechny, kteří hledají možnost rozhýbat své tělo, přinášíme týdenní rozpis všech pohybových aktivit 
konaných v tělocvičně základní školy.
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Pozvánky na akce



18

Inzerce

Tepelné čerpadlo je ekologický 
i ekonomický zdroj vytápění a pro 
jeho instalaci se  dnes rozhoduje 
s t á l e v í c e a  v í c e m a j i t e lů 
rodinných domů. Od  konce září 
navíc opět běží příjem žádostí 
o dotace v programu Nová zelená 

úsporám na  výměnu neekologického zdroje vytápění 
za  tepelné čerpadlo. Zájemci mohou v  rámci dotačního 
programu žádat o podporu na výměnu neekologických 
kotlů na pevná paliva nižší než 3.  třídy, kotlů na  topné 
oleje, elektrokotlů, lokálních topidel využívaných jako 
hlavní zdroj vytápění a  na  výměnu plynových kotlů 
starších 20  let za  tepelné čerpadlo. Výše podpory 
od  státu zůstává stejná, tedy 80.000  Kč na  vytápění a 
100.000 Kč na vytápění plus ohřev teplé užitkové vody.

V programu Kotlíkové dotace pak lze získat podporu 
až 180.000  Kč na  výměnu starého kotle za  tepelné 
čerpadlo. Nespornou výhodou je, že od schválení dotace 
máte na  realizaci výměny neekologického vytápění 
za tepelné čerpadlo následně 2 roky, ale již s jistotou pro 
vás blokovaných financí.

Společnost Kostečka Group 
vám zdarma připraví návrh 
tepelného čerpadla, postará 
se  o  montáž i  následný 
servis, s  žádostí o  dotaci 
svým zákazníkům vždy 

pomůže. Prodejem, instalací 
i servisem se  jihočeská firma 
Kostečka Group zabývá již 
více než 30  let, její produkty 
a  p r á c e j s o u z a l ože n y 
na  kvalitě, spolehlivosti 
a  dlouhé životnosti. Technici 

společnosti Kostečka Group jsou odborníci ve  svém 
odvětví a  jsou vyškoleni na práci s  tepelnými čerpadly, 
které firma nabízí. Mají bohaté zkušenosti s  instalací, 
údržbou a opravami. Vlastní skladové zásoby umožňují 
firmě pružně reagovat na  poptávky a  požadavky 
zákazníků, bez dlouhých časových prostojů.

„Japonská tepelná čerpadla od  Kostečky jsou 
založena na kvalitě, spolehlivosti a dlouhé životnosti. To 
znamená, že naši zákazníci se  mohou spolehnout, že 
jejich topný systém bude spolehlivě fungovat po mnoho 
let,“ říká Ing. Milan Kostečka, majitel firmy.

Tepelná čerpadla od firmy Kostečka – spolehlivost a kvalita

Rádi Vám připravíme návrh tepelného čerpadla 
ZDARMA. Pomůžeme s vyřízením DOTACE.

Pošlete nám poptávku na:
www.kostecka.net

nebo volejte 606 60 60 60
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Inzerce
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Realizace funprint.eu

Paní Zdeňka Nečasová z D. Bukovska oslavila 75. narozeniny.
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